



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
9 OKTOBER 2014

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OSCAR "KALLDAL" KALLDAL
VICE ORDFÖRANDE	UNNI ENGEDAHL
KASSÖR	JOEL "SHINY" STRAND
SEKRETERARE	FRIDA "\$MULTRON" ULANDER
LEDAMOT	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE DP	FELIX "FELLKAN" ERIKSSON
ORDFÖRANDE F6	EMIL "CREMIL" EJBYFELDT
ORDFÖRANDE FNOLLK	FANNY "FENIX" VIKSTEN
ORDFÖRANDE SNF	JONAS "CHRISTMAS" KÄLLÉN
ORDFÖRANDE FOC	NERMIN "NERO" TRNJANIN
ORDFÖRANDE FARM	MARINA YUDANOV

§1 Mötets öppnande Oscar öppnar mötet kl.12.06.

§2 Val av justerare Joel Strand väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

• **Kärnstyret:**

- Kalldal har varit på en massa möten.
- Unni haft möte ned SAMO på K och KfKb. Pratad om hur man ska hantera problem i övergången. Varit på sektionens möte.
- Shiny har pysslat med FuM. Börjat jobba med det nya bokföringsprogrammet. Det verkar bra.
- Frida har mest fixat med sektionens mötet. Infat för Nollan.
- Sabz har infat för Nollan om hur man kan engagera sig. Varit på sektionens möte. Blivit ansvarsbefriad från F6. Varit på NU. Igår inspirationslunch med Joel angående masterstudenter. Haft sektionens veckamöte.

- **FARM:** har uppenbarat sig på sektionens mötet. Träffat alumner från F64 i fredags. Planerar branschkväll. Hade studiebesök hos Swerea i tisdags, det gick bra. Fått ett par nya företagskontakter. Skickat ut McKinseymail.

Oscar Kalldal
Ordförande

Frida Ulander
Sekreterare

Joel Strand
Justerare



- **FnollK:** planerar aspning. Gör affischer och film. Utvärderar. Många Nollan har svarat. Varit på MoS där reglementet för Nollympiaden diskuterades.
- **DP:** har haft DuP och lagat mat till sektionens möte. Imorgon karaoke-DuP.
- **Foc:** har sålt godis och läsk på sektionens möte och agerat oberoende nyhetskö. Haft möte och diskuterat med Unni och Shiny om ny automat. Fått svar från Chalmers Fastigheter, får ej ha automat i Signes.
- **SNF:** har fått 3 nya medlemmar. Hade asprika i måndags. Cederwall har mailat, han ska ta över Mek2.
- **F6:** har varit på sektionens möte, lagar ärtsoppa idag, ska ha teambuilding nu i helgen.

§5 Utskott/FuM

- **NU:** Pratade om aspning. Fick många bra idéer på alkoholfria arr och arr som t ex studienämnd, arbetsmarknadsgrupper, styrelser kan ha. Sabina skriver rent anteckningarna så att alla kan kolla på dem.
- **IntU:** Pratade om hur man kan få internationella studenter att engagera sig.
- **KU:** Pratade också om internationella studenter och om Studentrösten.
- **FuM:** Pratade om hur kåren ska jobba med alumnifrågor, många tyckte att det var viktigt att kåren ska stödja sektionerna i deras arbete, samordna Chalmersmiddag. Valde att kalla en hedersmedlem, "A-vaktis". Fick höra en VD-rapport som var intressant.

§6 Finska Fysiker Vi har fått ett mail. Sabina svarar på mailet. Förslag på aktiviteter: gå på gasque, DuP, rundvandring. Eventuellt ligger julbordet där.

§7 SaFt Vi ska ge respons på diskussionsunderlaget senast imorgon. Temat är kontakt.

- **Kontakt mellan studenter och programledning:** Tolkningsbar fråga.
- **Kontakt mellan studenter och företag/arbetsliv:** FARM diskuterade detta häromdagen. Vill gärna diskutera prissättning, studiebesök och arbetsmarknadsmässor. FARM skriver en formulering och skickar den till Styret.
- **Mottagning/media:** Helt irrelevant för oss eftersom kontakten sköts på en högre nivå. Vi föreslår att vi även kan diskutera hur man jobbar mot skolan.

Punkter som vi vill lägga till på diskussionsagendan:

- **Programöverskridande kontakt:** Det vore trevligt att diskutera kontakt mellan olika program. Hur får man studenter från olika program/sektioner att utbyta erfarenheter?
- **Studievägledning:** Kontakt mellan studenter och studievägledning.



§8 Bokning Det har inte hänt så mycket, men den senaste offerten är på 5500 kr¹. Klart i lp3, innan nya bilnissé ska väljas in.

Beslut: Att lägga 5500 kr plus moms på inköp av ett nytt bokningssystem.

§9 Skrivare Vi kommer inte att behöva en dubbelsidig scanner, eftersom det finns en bra i KIN-SLS. Vi vill alltså köpa en laserscanner som kan skriva svartvitt, dubbelsidigt.

Beslut: Att lägga max 4000 på inköp av en skrivare.

§10 Sektionsmöte Man får inte dricka alkohol i föreläsningssalar.

§11 Rummen Kalldal har varit på möte med Lena. Det kommer nog inte att gå att ändra serveringsytorna. Det som skulle gå att ändra är i de gemensamma avtalen. Dispositionsavtalen ska förhandlas om i november. Dock svårt att veta hur det kommer att gå, lär i vilket fall som helst ta tid. Vi bokar in ett möte nästa vecka genom en doodle. Kalldal skickar ut.

§12 Övriga frågor

- **Nero:** Nero är borta i LP2, Rickard kommer att vara stand in.

§13 Nästa möte Nästa möte blir 16 oktober 2014.

§14 Mötets avslutande Mötet avslutades av Oscar kl. 13.05.

¹Han prutade ner det själv

Veckans serie Från XKCD.

